
Jyderup Lokalforum 

Generalforsamling 

22. februar 2024 kl. 19 | Referent: Marthine Dahl 

 

Valg af dirigent 

Svend Aage Larsen er valgt som dirigent 

Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt.  

Formandens beretning 

Rikke Klindt fremlægger formandens beretning: 

Samarbejde og fællesskab: 

UngeProces: Fremtidsværksted (samarbejde med Jyderup skole), ungekørsel til ungfest, Mørkøv 

Kræmmermarked - ungevagter, indledt samarbejde omkring fritidsjob-proces, biblioteksproces.  

Gode veje til gode fællesskaber 

Trafik: Motorvej og alle afledte problematikker osv.  

Socialområdet: MadOasen, Juleaften, fødselsdagshjælp, julekurve 

Flere med  

Opmærksomhedspunkt: Lokalområdetræf, borgmester på rundtur, den nye kommunaldirektør på rundtur, 

ministerborgermøde, haft besøg af Rasmus Brandstrup Larsen, Jarl Sabroe, Ruth Hansen, Vi har deltaget i 

foreningsbazarer.  

Samarbejder: Foreningsmøder, ’Naturparkrådet, HGL- advisoryboard, ungeindragelses-gruppe, lokalfora-

samling, Sjællands teater 

 

2024: Frivilliguddannelse, vi kommer til at arbejde med kerneområdeopdeling, der er talt med Ruth Hansen 

om en proces, der kunne hjælpe ældre og ensomme. Kulturnat  

 

Formandens beretning er godkendt 

Fremlægning og godkendelse af regnskab 

Henrik Rahbek fremlægger regnskab.  

Resultat: 147.917 kr. inkl. særlig bevilling på 112.000 kr. , se senere  

Regnskabet er godkendt 

 

 

 



Side 2 

Valg 

Bestyrelsen:  

1. Rikke Klindt,  

2. Birgitte Malmstrøm 

3. Henrik Rahbek 

4. Marthine Dahl 

5. Simone Lyngberg 

6. Brian Julius Jørgensen 

7. Kasper Oversø Christiansen 

 

Suppleant:  

1. Preben Gajhede 

 

Revisorer: 

1. Mogens Justesen 

2. Steen Klink 

 

Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag  

Orientering om ekstraordinært tildelte midler 

Kommunalbestyrelsen har i budgetaftalen 2023 valgt at afsætte 1 mio. kr i anlægsmidler til fordeling i 

lokalområderne.  

Jyderup modtager: 112.000 kr.  

Lokalforum forslag: Borgerpanel, der stemmer om forslag efter fremlæggelse. De tildeler antal kr. og hvilke 

projekter, der skal have.  

Fremlægges en dag i Skarridsøsalen.  

Svend Aage kommenterer på, at han mener, at lokalforum godt kan træffe beslutningen om hvilke 

projekter.   

Steen Klink spørger til hvert projekts størrelse – kr. og øre.  

Claus Jørgen opfordrer til at de skrives i regnskab, og så det pensles ud i regnskab hvad pengene er gået til.  

Svend Aage forslår at uddelingen kunne være en del af kulturnatten.  

Preben tilkendegiver, at kulturnatten er et godt sted at dele ud – processen kunne aftales af styregruppen til 

kulturnatten.  

Bestyrelsen arbejder videre på baggrund aftenens input. 

Eventuelt  

Ingen input  


